
GKR.OO03.20.2024 Sępólno Krajeńskie, 04.03.2025

Ur? M4ej.ski.! S?;e Kraj " .
SEŃRETARIAT ,

(4 '< <) i'J?l?'4-3')' l
W)Ń. 05, 03, '202'i? l&

7'7-LlI1 wż,
Po? ...........,:....,,..-,..

Pan JaceVKapsa
Radny R!y Miejskiej

w Sępólr!e Krajeńskim

Afea'k? ":
?a o "-!

W odpowiedzi na Pana interpelację zgłoszoną podczas sesji Rady Miejskiej w Sępólnie

Krajeńskim w dniu 26 lutego 2025 roku przedstawiamy nasze stanowisko oraz odpowiedź na

poruszoną przez Pana kwestię:

,,Czy i kiedy Gmina Sępólno Krajeńskie złożyła wniosek o dofinansowanie poprawy

bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych w ramach takich programów??

Inforrnujemy, że Gmina Sępólno Krajeńskie w 2018 roku złożyła wniosek

o dofinansowanie w ramach ,,Programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań

RAZEM BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka na lata 2018-2020". Projekt pod nazwą

,,Poprawa widoczności na prze.jściach dla pieszych w Sępólnie Krajeńskim" został zgłoszony

w ramach celu szczegółowego nr 2 - Bezpieczne przejścia dla pieszych. Wniosek uzyskał

dofinansowanie, a jego realizacja zakończyła się w 2019 roku.
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Otrzymują:

'-.9 Pan Artur Juhnke Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,
2. Pan Jacek Kapsa Radny Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,
3. a/a.
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